
Protokół Nr 31/2021

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 10 listopada 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności..

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Informacja w sprawie propozycji stawek podatków lokalnych na 2022r.;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przyjęła do wiadomości informację w sprawie propozycji wysokości stawek
podatków lokalnych na 2022r. przesłaną elektronicznie przez Skarbnika Gminy (informacja
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Grzeca przypomniał, że propozycje stawek podatków zostaną omówione na posiedzeniu
Komisji Budżetu z udziałem pozostałych radnych w dniu 15 listopada br.

Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu październiku br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer przypomniała propozycję w sprawie rozważenia możliwości utworzenia
Krajeńskiej Izby Pamięci. Pan Grzeca nadmienił, że na poprzednim posiedzeniu Komisji
proponowano lokalizację w Wiejskim Ośrodku Kultury w Lutowie, on natomiast już kiedyś
proponował utworzenie KIP w pomieszczeniu tzw. ,wozowni" w Centrum Aktywności
Społecznej w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Jeziornej. Pan Tomas poparł tą propozycje, bo
jest to centralne położenie. Nadmienił, że jeden z mieszkańców miasta posiada wiele
przedmiotów, które mogłyby byać eksponatami. Pan Grzeca zasugerował, aby w sprawie
możliwości utworzenia Krajeńskiej Izby Pamięci zorganizować spotkanie z Burmistrzem, aby
sprawa nabrała kształtu.

Komisja postanowiła, że w tej sprawie wystąpi z wnioskiem do o zorganizowanie spotkania z
udziałem Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej, Przewodniczących klubów radnych
oraz Dyrektora Centrum Kulturya i Sztuki;

- Pan Tomas zawnioskowai aby zwiększyć liczbę kamerek, a szczególnie zamontować
kamerkę obejmującą zasięgiem całą ulicę Kościelną, aby zapobiec ewentualnej dewastacji tego
terenu po rewitalizacji.

Komisja postanowiła, że w tej sprawie wystąpi z wnioskiem do Burmistrza.
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

l . Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z -ca Przewodniczącego - Tobiasz Świniarski

3. Członek - Artur Juhnke
-------{-]-----------k---I-------.---.

4. Członek - Barbara Szlezer 4,.,k. . . . . . . . . . ..

5. Zdzisław Szwarc - Członek

6. Członek - Janusz Tomas
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